主  日  崇  拜  程  序

2017 年 2 月 12 日   早上 11 時正

Sunday worship program
　
12. February 2017  11am
　
　
1.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing






2.
宣召  Calls to Worship







3.
詩歌敬拜  Hymns
1.  Blessed be your name （稱頌主聖名）





2.  Still









3.  有一位神 （There is a God）






4.  Eagle´s Wings






4.
讚美禱告  Praise & Prayer







5.
讀經
*  舊約： 以賽亞書  Isaiah  55：8 - 13





Scripture reading s
*  新約： 希伯來書  Hebrew  4：12–13



6.
講道 / 分享
*  題目  Topic：《哪一樣容易呢？》





Sermon
*  題目  Topic：《What is easier》






*  經文  Verses： 馬可福音  Marks  2：1 - 12



7.
回應詩歌  Hymns
*  







8.
奉獻 Offerings，代禱 supplication






9.
主禱文、三一頌、祝福  The Lord's Prayer、Doxology（536）Benedictions


10.
報告  Announcemen t








11.
安靜，鳴鐘響  Be quiet，Bell ringing

講道經文 / Sermon Verses：《馬可福音  Mark  2：1 - 12》


2:1 過了些日子，耶穌又進了迦百農。人聽見他在房子裡，



2:2 就有許多人聚集，甚至連門前都沒有空地；耶穌就對他們講道。

2:3 有人帶著一個癱子來見耶穌，是用四個人抬來的；




不得近前，就把耶穌所在的房子，拆了房頂，既拆通了，就把癱子連所躺臥的褥子都縋下來。
2:5 耶穌見他們的信心，就對癱子說：「小子，你的罪赦了。」



2:6 有幾個文士坐在那裡，心裡議論，說：





2:7 「這個人為甚麼這樣說呢？他說僭妄的話了。除了　神以外，誰能赦罪呢？」
2:8 耶穌心中知道他們心裡這樣議論，就說：「你們心裡為甚麼這樣議論呢？

2:9 或對癱子說『你的罪赦了』，或說『起來！拿你的褥子行走』；哪一樣容易呢？
2:10 但要叫你們知道，人子在地上有赦罪的權柄。」就對癱子說：



2:11 「我吩咐你，起來！拿你的褥子回家去吧。」




2:12 那人就起來，立刻拿著褥子，當眾人面前出去了，以致眾人都驚奇，歸榮耀與　神，說：「我們從來沒有見過這樣的事！」
2 A few days later, when Jesus again entered Capernaum, the people heard that he had come home. 2 They gathered in such large numbersthat there was no room left, not even outside the door, and he preached the word to them. 3 Some men came, bringing to him a paralyzed man, carried by four of them. 4 Since they could not get him to Jesus because of the crowd, they made an opening in the roof above Jesus by digging through it and then lowered the mat the man was lying on. 5 When Jesus saw their faith, he said to the paralyzed man, “Son, your sins are forgiven.”

6 Now some teachers of the law were sitting there, thinking to themselves, 7 “Why does this fellow talk like that? He’s blaspheming! Who can forgive sins but God alone?”

8 Immediately Jesus knew in his spirit that this was what they were thinking in their hearts, and he said to them, “Why are you thinking these things? 9 Which is easier: to say to this paralyzed man, ‘Your sins are forgiven,’ or to say, ‘Get up, take your mat and walk’? 10 But I want you to know that the Son of Man has authority on earth to forgive sins.” So he said to the man, 11 “I tell you, get up, take your mat and go home.” 12 He got up, took his mat and walked out in full view of them all. This amazed everyone and they praised God, saying, “We have never seen anything like this!”

代禱事項  Prayer Requests：



→
為即將受洗的5位姊妹和正在考慮和掙扎的弟兄姊妹朋友祈禱，

求主賜信心和力量作討神喜悅的決定。Pray for 5 sisters who are 



going to be baptized and whose who are struggling in their faith. 



May God protect give them strong faith to follow him.  



→
Ivy/Glen代禱事項：（1）差會經濟赤字的情況禱告，求神供應。

（2）在奧斯陸和貝爾根(10天)住宿的地方。（3）準備工作和健康。

(1) Pray for the deficit situation  of  the Canadian Mission, and ask for 



God to supply. (2) Pray for the finding of  living places in Oslo and Bergen

 (10 days).  (3) Pray for their preparation  and health.    



→
為教會的年初會友大會和教會未來的方向祈禱，求主帶領。



Pray for the annual church meeting and the vision of the church for the future.
家 園 訊 息  Announcement





歡迎各位參加崇拜。Welcome all to participate in worship。                          




→
主內問候：感謝神感動陳牧師上周去Trondheim探訪本堂會友，初信的




弟兄姊妹和老朋友，轉達了大家的關心和問候。他們請牧師轉達感謝




和問候。Last week Pastor Chen visited our members and some new 



　
Christians and old friends in Trondheim. They send back thanks and regards.
　


→
請為芬蘭赫爾辛基堂牧者琦惠傳道的健康禱告。琦惠傳道的甲狀腺




最近發現有結癤，需要切除，於三月中旬回台灣跟進治療，請代禱。




Evangelist Emma of Helsinki Chinese Christian Church is planning to have 



　
surgery in March for a thyroid nodule, please pray for her.
　
　


→
國語團契：崇拜後有查經聚會，主題是：「長壽的應許與生命的選擇」。



地點在教會一樓。請弟兄姐妹安排時間參加。





Mandarin fellowship gathering: 12th, February, after worship on  church  first




floor. Topic: Promises of long living and choices of life. Welcome to attend.  　


→
聯合學人復活營報名：本周截至報名，請儘快聯繫報名。
　



時間：2017年4月13-16日（週四至週日），主題：一路有你，




講員：歐華神學院鄭路加博士，從教會歷史的福音的現實意義。




報名費及報名事項請與京悅、吳東或        　黃鴻鈞弟兄聯繫。The last day 




for registration for the Student Easter Camp 2017, please contact quickly.




( Date: 13-16 Apri.2017,Theme: Walk along with you, Speaker: Dr. Zheng 




Lujia, European Chinese Theological Seminary. Please contact Wudong 



　
about  registration fees and practical matters.)
　
　
　


→
2月18日（星期六）： 廣東話團契活動「喜樂主內一家團圓」，




時間：13:00-17:00。地點：禮強，秀芳夫婦家。請向他們報名。




另2月19日（星期日）於崇拜後在教會一樓幼兒園舉行廣東話查經，




歡迎參加。Cantonese Fellowship: Activity on 18 Feb, and Bible study on 19 Feb.      


→
2017年初會友大會時間為2月26日主日崇拜後（12點45分至１點半），


請大家預留時間參加。2017 1st Church member meeting will be held on 



　
26th, February (12:45-13.30), please save the date for your participation.
　


→
     回應代禱：感謝神斯德哥爾摩福音堂可以繼續使用現在的教會，聚會時間



仍然是下午3點，無需再往後推遲，感謝大家代禱。The NCCC Stockholm 



now can continue to use the Church building without need to change the time of 


　
worship. Thanks for your prayers.
　
　
　
　


→
特別崇拜：（1）4月23日家庭崇拜，將舉行嬰孩/孩童祝福禮，請願意

參加祝福禮的，請家長儘快與牧者聯繫。（2）4月30日第一次洗禮：

現有5位姊妹決定洗禮，請其他有感動的弟兄姊妹朋友儘快與牧者聯繫，

安排輔導，時間待定，請代禱。The first baptism will be held on 23 April in 

the family service. Please contact pastors if you want to come along.



牧者行蹤  Where about




*
蕭傳道2月9-12日在哥德堡堂事奉和講道。

Evangelist Sally will serve and preach in Goteborg  on 9-12 Feb. 

陳牧師 2月5日在哥德堡堂講道，另2月12日在Bergen 講道。
 
Pastor Chen preaches in Goteborg on the 5th, and will preach in Bergen on 12th.   
讀經 Scripture reading s
*  舊約： 以賽亞書  Isaiah  55：8 - 13
55:8 耶和華說：我的意念非同你們的意念；我的道路非同你們的道路。
55:9 天怎樣高過地，照樣，我的道路高過你們的道路；我的意念高過你們的意念。
55:10 雨雪從天而降，並不返回，卻滋潤地土，使地上發芽結實，使撒種的有種，使要吃的有糧。
55:11 我口所出的話也必如此，決不徒然返回，卻要成就我所喜悅的，在我發他去成就（發他去成就：或譯所命定）的事上必然亨通。
55:12 你們必歡歡喜喜而出來，平平安安蒙引導。大山小山必在你們面前發聲歌唱；田野的樹木也都拍掌。
55:13 松樹長出，代替荊棘；番石榴長出，代替蒺藜。這要為耶和華留名，作為永遠的證據，不能剪除。
8 “For my thoughts are not your thoughts, neither are your ways my ways,” declares the Lord.
9 “As the heavens are higher than the earth, so are my ways higher than your ways and my thoughts than your thoughts.
10 As the rain and the snow come down from heaven, and do not return to it without watering the earth and making it bud and flourish, so that it yields seed for the sower and bread for the eater,
11 so is my word that goes out from my mouth: It will not return to me empty, but will accomplish what I desire and achieve the purpose for which I sent it.
12 You will go out in joy and be led forth in peace; the mountains and hills will burst into song before you, and all the trees of the field will clap their hands.
13 Instead of the thornbush will grow the juniper, and instead of briers the myrtle will grow.
This will be for the Lord’s renown, for an everlasting sign, that will endure forever.”

*  新約： 希伯來書  Hebrew  4：12–13


4:12 　神的道是活潑的，是有功效的，比一切兩刃的劍更快，甚至魂與靈，骨節與骨髓，都能刺入、剖開，連心中的思念和主意都能辨明。
4:13 並且被造的沒有一樣在他面前不顯然的；原來萬物在那與我們有關係的主眼前，都是赤露敞開的。
12 For the word of God is alive and active. Sharper than any double-edged sword, it penetrates even to dividing soul and spirit, joints and marrow; it judges the thoughts and attitudes of the heart. 13 Nothing in all creation is hidden from God’s sight. Everything is uncovered and laid bare before the eyes of him to whom we must give account.
2017年 崇拜背誦經文 Memorizing texts for worship in 2017（二月份 February）
目標方向 Direction and vision: 哥林多前書 1 Corinthians 9：26 - 27


　
9:26  所以，我奔跑不像無定向的；我鬥拳不像打空氣的。



　
9:27  我是攻克己身，叫身服我，恐怕我傳福音給別人，自己反被棄絕了。

　
9:26 Therefore I do not run like someone running aimlessly; I do not fight like a boxer 

　
beating the air.   9:27 No, I strike a blow to my bodyand make it my slave so that after 

　
I have preached to others, I myself will not be disqualified for the prize.
　
　
　
